
S p r á v a
 

o vybavovaní interpelácií poslancov MsZ zo zasadnutia MsZ 
24. marca 2015

___________________________________________________________

PhDr. Ľubica Laššáková

1.  Žiadam o poskytnutie informácie o všetkých finančných prostriedkoch, ktoré boli v rokoch 2013 
a   2014  v  akejkoľvek podobe  poskytnuté  karanténnej  stanici   Banská  Bystrica  so  sídlom vo 
Zvolene.

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU

Finančné prostriedky na chod zariadenia Karanténnej stanice pre spoločenské zvieratá  
Unionka  17  Zvolen  sú  poskytované  z  rozpočtu  Mesta  Banská  Bystrica.  V uvedenom 
období sme prijali  do zariadenia hmotné dary ako sú rôzne druhy krmiva (konzervy, 
granulované krmivo, ležoviská, deky,...)
     Čerpanie rozpočtu v rokoch:
     2013: 24 317,10 €    (81,30%) 
     2014: 23 622,37 €    (67,67%)
     Vyčíslenie priemerných nákladov:
     v roku 2013 to bolo 2 026,42 €/mesačne 
     v roku 2014 to bolo 1 968,53 €/mesačne 

     2013 :
• v  spolupráci  s  útulkom  Tuláčik  Brezno  boli  sponzorsky  zateplené  dva  koterce, 

zakúpené prepravky, regále, klietky, čítačka čipov 
• v priebehu roka sa vyzbieralo od občanov 1830 kg krmiva v cene cca 1300 €, rôzne 

hračky, vodítka, deky, plachty, utierky v hodnote cca 350 €
• od  partnerov  Hundepfoten Saarpfalz  E.V.  25  dodané  drevené  búdy  v  sume 400 €, 

1000kg krmiva v cene 1000 €.
• na akcii Mikuláš v KS (konaného dňa 7.12.2013) bolo od občanov vyzbieraných 600 kg 

granulovaného krmiva v sume cca 500 €, taktiež rôzne deky, koberce, plachty, utierky 
a uteráky v hodnote cca 200 €.

• od útulku Tuláčik Brezno dodané 200 kg krmiva v sume cca 200€
   
     2014 : 

•  sponzorsky dodaný do zariadenia materiál od spoločnosti MARS kom. spol. pre 
potreby  KS  ZV kampaň  "Pomôžte  naplniť  misky  v  útulkoch"  a  to  :  2161  kg 
granulovaného krmiva PEDIGREE, taktiež granulovaného krmiva WHISKAS v 
množstve 89 kg v celkovej hodnote 2 993,- €

• od Slovenskej Aliancie Ochrancov Zvierat sponzorsky riešená výstavba výbehu pre psi 
v sume 1 200 €

• v  priebehu  roka  nám  občania  doniesli  do  zariadenia  rôzne  hračky  pre  zvieratá, 
vodítka, obojky, prepravné boxy v sume cca 1 500 €  
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•  od partnera Hundepfoten Saarpfalz E.V. dodané 2000 kg granulovaného krmiva v 
hodnote cca 2000 €.

• sponzorský  dar  od  MVDr.  Carmen  Lietavovej  v  podobe  vonkajších  antiparazitík 
značky Certifect v hodnote 4000 €.

• na akcii Vianočné venčenie (13.12.2014) vyzbierané cca 800 kg krmiva v hodnote 
cca 600 €

2. Žiadam opraviť verejné osvetlenie v Podlaviciach,  v lokalite Pod Dúbravou a na Skubínskej 
ceste, oproti kostolu.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Porucha verejného osvetlenia v MČ Podlavice na ulici Pod Dúbravou a Skubínska cesta pred 
kostolom bola odstránená 16.04.2015. 

3. Stavbári, ktorí v predchádzajúcich rokoch kládli v mestskej časti Podlavice optické káble, nechali 
na Limbovej ulici pred vchodom č. 23 obrovský kameň na mieste, určenom na parkovanie, žiadam 
zabezpečiť odvoz tohto kameňa.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Správca miestnych komunikácií  po obhliadke na Limbovej ulici konštatuje, že kameň 
je  uložený  na  mieste,  ktoré  bolo  pôvodne  zatrávnené  a  odporúča  na  tomto  mieste  
vybudovanie  stojiska  na  kontajnery.  Tým  sa  uvoľnia  parkovacie  miesta,  ktoré  sú  v  
súčasnosti obsadené kontajnermi na komunálny odpad.

4. Žiadam zabezpečiť výrub suchých stromov na Mlynskej ulici od č. d.117 po č.d.121 A vrátane.
 
Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Výrub  suchých  drevín  v  uvedenej  lokalite  bol  čiastočne  realizovaný  v  roku  2013.  Ďalšie 
dreviny na výrub ako suché, budú zinventarizované po mohutnejšom nasadení listov, nakoľko 
v tomto období je  určenie suchých drevín ešte nemožné.  Výrub suchých drevín zrealizuje 
správca zelene ZAaRES v priebehu mesiacov máj-jún 2015.

doc. PhDr. Martin Klus,PhD. MBA

5.   Požiadal by som o predloženie nejakého komplexného plánu rekonštrukcie ciest a chodníkov vo 
VO č. 3, najmä v časti Rudlová, pretože tu mám podnety od občanov, že najmä chodníky sú po 
zime v dezolátnom stave a cesty už boli z časti rekonštruované. Ale ich by zaujímalo ani nie to, ako 
je to po tejto zime ale aký je plán dlhodobej rekonštrukcie. 

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Správca miestnych komunikácií vedie evidenciu (pasport) miestnych komunikácií a v januári 
2015  spracoval  aktuálne  hodnotenie  stavebného  stavu  MK  (vrátane  chodníkov  a 
vnútroblokov)  na  celom  území  mesta  podľa  vopred  stanovených  kritérií.  So  stupňom 
hodnotenia  4  a  5,  teda  v  zlom  stave,  máme  viac  ako  180  úsekov  vozoviek,  chodníkov  a 
vnútroblokov po celom území mesta. Na rokovanie Komisie MsZ pre dopravu, bezpečnosť, 
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verejnoprospešné služby a verejný poriadok dňa 21.04.2015 je spracovaný materiál,  ktorý 
sumarizuje  tieto  úseky  miestnych  komunikácií  a  ktorý  bude  podkladom  pre  výber 
komunikácií na opravu, resp. rekonštrukciu. Uvedený materiál bude následne predložený aj 
mestskému zastupiteľstvu.

6.   Interpelácia súvisí so žiadosťou návrhu riešenia parkovania na Magurskej ulici oproti tzv. Cent 
Supermarketu a herni. Bol som sa tam osobne pozrieť a reálne tam hrozí vyhradenie parkovania pre 
súkromného vlastníka toho pozemku a pre tú herňu, kde už je vyhradené parkovanie. Teda pre 56 
bytov bude k dispozícii 16 parkovacích miest, čo je už neúnosná situácia. Čiže konkrétne na túto 
časť by som sa opýtal, či má mesto v pláne nejakým spôsobom danú záležitosť riešiť?

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Časť parkoviska pred supermarketom je umiestnená na parcele C-KN 2514/1, ktorá je 
v majetku Mesta Banská Bystrica, druhá časť parkoviska je umiestnená na parcele C-
KN  2514/4  (bližšie  k  supermarketu),  ktorá  nie  je  v  majetku  mesta.  Parkovisko,  ako  
stavba,  nie  je  evidované  v  sieti  miestnych  komunikácií.  V  roku  2014  bolo  cestným 
správnym orgánom pre miestne a účelové komunikácie v meste Banská Bystrica vydané  
určenie  použitia  dopravného  značenia  (ev.č.  Urč.  115/14/DS/Vo)  pre  spoločnosť 
DAMAX  TRADE,  s.r.o.  za  účelom  vyhradenia  3  parkovacích  miest  "PRE 
ZÁKAZNÍKOV  S-CAFE,  HERŇA".  Určenie  je  platné  na  dobu  platnosti  nájomnej 
zmluvy. V prípade, že vlastník parkoviska/pozemku alebo iná oprávnená osoba požiada 
o  určenie  dopravného  značenia,  ktorého  predmetom  bude  vyhradené  parkovanie,  
správny orgán v prípade splnenia potrebných náležitostí nemá právny titul na to, aby  
žiadosť zamietol.

7.  Ďalšiu  interpeláciu by som spomenul v súvislosti so zastávkami autobusov, hoci mi je vlastne 
jasné,  že mesto  v tomto smere má trošku obmedzené možnosti,  ale  súvisí  to  predovšetkým so 
zákazom fajčenia  a teda so zákonom o ochrane nefajčiarov. Či by bolo možné nejakým spôsobom, 
či už vyznačiť na chodníku alebo na ceste, ako sme na to zvyknutí zo zahraničia, alebo v súčinnosti 
s poskytovateľom MHD aspoň vylepiť nejakým spôsobom plagáty, ktoré jasne ukážu fajčiarom, že 
v  okruhu  4  m  fajčiť  nemôžu.  Zaznamenal  som  viaceré  sťažnosti  občanov.  Nech  si  fajčiari 
uvedomia, že páchajú priestupok

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Na zasadnutí komisie MsZ pre dopravu, bezpečnosť, verejnoprospešné služby a verejný  
poriadok,  ktoré  sa  uskutoční  dňa  21.  apríla  2015  bude  prerokované  aj  označenie  
zastávok MHD v meste pre ochranu nefajčiarov. Zákon číslo 377/2004 Z.z.  o ochrane  
nefajčiarov  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v § 7 hovorí, že v okruhu 4 m na 
autobusovej  zastávke  je  zakázané  fajčiť  aj  na  otvorenom  priestranstve  a  v  oblasti  
prístrešku. O prijatých záveroch zo zasadnutia komisie bude podaná informácia.

8.  V tejto súvislosti som dostal jeden podnet, ktorý znie možno tak zvláštne, ale súvisí so  street 
boards,  ktoré  na  zastávkach  máme  a  tento  občan  namietal  to,  že  niektoré  tie  street  boards  sú 
orientované  v  ceste  prichádzania   autobusu  a  teda  bolo  by  žiadúce,  aby ak  vydávame  nejaké 
povolenia na umiestnenie street boards na zastávkach  autobusov, tak aby tieto boli vždy zásadne v 
opačnom smere, nie z tej strany ako prichádza autobus, pretože údajne keď prší, tak tento občan 
musí  vystupovať  mimo  zastávky  a  takýmto  spôsobom  sledovať  aký  autobus,  resp.  trolejbus 
prichádza.
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Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Mesto  Banská  Bystrica  má  uzatvorenú  zmluvu  so  spoločnosťou  euroAWK,  spol  s  r.o.  o 
podmienkach výstavby prístreškov na autobusových zastávkach a o recipročnom umiestnení a 
prevádzkovaní  reklamných  zariadení,  stavieb  pre  reklamu  a  reklamy  na  mestských 
pozemkoch.  V  zmysle  predmetnej  zmluvy  bude  v  roku  2015  osadených  10  modulov 
prístreškov.  Na osobnom stretnutí  so zástupcom spoločnosti  euroAWK bolo dohodnuté,  že 
umiestnenie  reklamných  panelov  –  billboardov  a  reklamných  panelov  city-light  bude 
realizované  tak,  aby  neznemožňovali  výhľad  čakajúcim  cestujúcim  na  spoje  mestskej 
dopravy.

9.   Ďalšia interpelácia súvisí s promenádou popri Hrone, ktorá sa v poslednom období zmenila na 
venčovisko so všetkým čo k tomu patrí  pre psíkov. Nie všetci  psičkári  si  plnia povinnosť a  to 
upratať po psíčkovi.  Mesto by mohlo skúsiť pomôcť im.  Napr.  tým, že by na tejto promenáde 
umiestnilo niekoľko smetných košov aj so sáčkami. 

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU

S možnosťou  umiestnenia  smetných  košov  na  telese  protipovodňovej  hrádze  mesto  osloví 
majiteľa resp. správcu tohto pozemku.

Ing. Jozef Pikula,CSc.
10.  Vyjadrím sa k interpelácii č. 34, ktorú dal Ing. Ján Šabo. Išlo  o spracovanie návrhu riešenia 
prístupovej komunikácie poza areál Pamätníka SNP. Odpoveď bola nasledovná od Ing. Hrádelu, že 
na vybudovanie vnútroblokovej komunikácie Kapitulská ulica je vydané platné stavebné povolenie. 
Keďže ja už reprezentujem aj túto časť mesta, tak musím znovu interpelovať tento problém a bol by 
som rád, že či je to zaradené do plánu, či budú na to financie, kedy to bude, ako to bude. Ľudia sa z 
nás smejú, že im takto odpovedáme.

Odpoveď: Ing. Maroš Hrádela, vedúci ORA

Výstavba novej, plnohodnotnej vnútroblokovej komunikácie je závislá od možností mesta na 
získanie finančných prostriedkov na jej realizáciu. V súčasnosti rozpočet mesta nedisponuje 
potrebnými kapitálovými prostriedkami. Do doby, kým bude môcť mesto vybudovať novú 
komunikáciu, zrealizuje v letných mesiacoch t.r. úpravu povrchu dočasnej komunikácie aj v 
druhom úseku,  t.j.  od  záhrady  Chavivy  Reik  po  jej  napojenie  na  pôvodnú komunikáciu 
vedúcu  cez  areál  múzea.  Dočasnú  komunikáciu  budeme  aj  za  súčasných  podmienok 
udržiavať zjazdnú.

11. Na prerokovaní protipovodňových opatrení mesta Banská Bystrica a v tej súvislosti zarezonoval 
vo mne jeden problém, ktorý máme na Uhlisku, ktorý nehrozí veľkými povodňami ale sužuje ľudí, 
ktorí na Uhlisku žijú, najmä na uliciach Pod Kalváriou,  Na Uhlisku a Žltý piesok. O čo ide. Pri 
prívalových  dažďoch  voda  zatápa  pivnice,  garáže.  Čiže  prosím  kompetentných  o  odpoveď  na 
otázku, kedy v rámci   prípadne jarného upratovania prepláchneme kanalizačné vpuste,  ktoré sú 
zapchaté.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Po osobnom stretnutí  zástupcu správcu miestnych komunikácií  s  Ing.  Pikulom, CSc.  bolo 
dohodnuté, že oddelenie údržby MK a IS zabezpečí vyčistenie nefunkčných uličných vpustí a  
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v prípade potreby aj pretlak dažďovej kanalizácie na uliciach Pod Kalváriou, Na Uhlisku a 
Žltý piesok. Termín realizácie je naplánovaný do konca mesiaca máj 2015. 

12.   Ďalšia  interpelácia  sa  týka  výkopov  po  vedení  optického  kábla  na  uliciach  8.  mája  a 
Hviezdoslavova. Mesto tieto výkopy odstránilo. Teraz ale sneh zmizol a namiesto krásneho trávnika 
tam máme blato. Teraz je ten čas, kedy by patričná zložka mala znovu zakročiť a vyzvať toho, kto 
tieto práce na jeseň robil, aby to dal do pôvodného stavu.

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU

Rozkopávka  cestnej  zelene  na  ul.  9.  mája  bola  povolená  rozhodnutím
Mesta  Banská  Bystrica  o  povolení  na  zvláštne  užívanie  miestnych  komunikácií
ev.č.  47/14/DS/Vo  zo  dňa  16.10.2014.  Úpravy  mali  byť  zrealizované  ku  dňu  15.11.2014,
avšak  dosiaľ  nebol  cestný  správny  orgán  vyzvaný  k  uskutočneniu  kontroly  splnenia 
podmienok rozhodnutia. Z uvedeného dôvodu bol žiadateľ písomne vyzvaný k odovzdaniu 
predmetných  úprav  a  na  mieste  bude  vykonaný  štátny  odborný  dozor  nad  pozemnými 
komunikáciami. 

13.  Chcem poprosiť za občanov mestskej časti Šalková, aby MHD zašla aj trošku ďalej od tej 
zaužívanej trasy a aby urobila okruh aj na Poľovníckej.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Predmetnú požiadavku sme spolu s dopravcom SAD Zvolen, a.s. preverili na tvare miesta a 
jej kladné vybavenie znemožňujú tieto skutočnosti:

• na Poľovníckej ulici nie je vybudovaná otočka autobusu a autobus by sa musel otáčať 
cúvaním  do  vnútrobloku  obytného  domu,  čo  je  v  rozpore  s  bezpečnosťou  cestnej 
premávky,

• pri zapracovaní predĺženia by muselo dôjsť k zmene cestovného poriadku celej linky z 
dôvodu, že by sa predĺžil  čas u každého páru spoja o cca 10 minút. V súčasnosti u 
väčšiny spojov na linke číslo 42 nie je  časová rezerva na takúto zachádzku.  Novou 
úpravou cestovného poriadku by došlo k  narušeniu náväznosti spojov a vznikol by 
problém so zabezpečením včasnej dopravy žiakov do mesta a zamestnancov do firiem v 
časti Majer.

14.   Prosím pani Ing. Hláčikovú, aby do zoznamu komunikácií, ktoré je potrebné rekonštruovať 
alebo opraviť, pokiaľ nie je to tam uvedené, aby bola  zapísaná aj ulica Hviezdoslavova, ktorú sme 
už začali opravovať. Teraz treba ten stred opraviť. A ak by sa dalo, tak by som bol rád urobiť aj 
ulicu Na Uhlisku prípadne ul. Timravy. Timravy je zlá, ale nie je tak veľmi zaťažená dopravou ako 
je ulica Na Uhlisku.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Správca miestnych komunikácií vedie evidenciu (pasport) miestnych komunikácií a v januári 
2015  spracoval  aktuálne  hodnotenie  stavebného  stavu  MK  (vrátane  chodníkov  a 
vnútroblokov)  na  celom  území  mesta  podľa  vopred  stanovených  kritérií.  So  stupňom 
hodnotenia  4  a  5,  teda  v  zlom  stave,  máme  viac  ako  180  úsekov  vozoviek,  chodníkov  a 
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vnútroblokov po celom území mesta. Na rokovanie Komisie MsZ pre dopravu, bezpečnosť, 
verejnoprospešné služby a verejný poriadok dňa 21.04.2015 je spracovaný materiál,  ktorý 
sumarizuje  tieto  úseky  miestnych  komunikácií  a  ktorý  bude  podkladom  pre  výber 
komunikácií na opravu, resp. rekonštrukciu. Uvedený materiál bude následne predložený aj 
mestskému zastupiteľstvu.

Milan Smädo

15.  Musím otvoriť problém, o ktorom vedenie mesta vie a ten problém sa volá Iliašský most. Tento  
most je v havarijnom stave. Verím, že dačo s tým musíme urobiť. Potrebovali by sme ho akútne 
aspoň po zime opraviť dosky, čo má vždy na starosti firma, ktorá tento most vlastní. To by bolo 
akútne riešenie. Druhá vec. Končí zmluva so Štátnymi hmotnými rezervami. Ten most máme tam 
už 20 rokov prenajatý a do konca roka ho má mesto vrátiť. Takže tu máme problém mesto a aj 
poslanci.  Čaká nás nemalá investícia,  lebo ak ten most  zoberú,  tak do Iliaša sa dostaneme len 
helikoptérou. Máme naprojektovaný most,  ten nebudeme schopní spraviť.  Preto musíme hľadať 
riešenie, ako týmto ľuďom pomôcť.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Oddelenie údržby MK a IS zabezpečilo vyčistenie a nevyhnutnú opravu drevenej mostovej 
výplne v priebehu 15. a  16.  týždňa t.r.  Mesto má uzatvorený zmluvný vzťah so Štátnymi 
hmotnými rezervami SR na prenájom predmetnej mostovej súpravy do 31.12.2016.

Odpoveď: Ing. Maroš Hrádela, vedúci ORA

 K problematike výstavby nového mostu do obce Iliaš uvádzam, že p osúdime jestvujúce 
technické  riešenie  navrhnuté  v  projektovej  dokumentácii  z  roku  2008,  jednak  z 
pohľadu  aktuálnosti  riešenia  a  prípadných  zmien  v  území  (PD  má  viac  ako  20  
stavebných objektov). Na financovanie z vlastných zdrojov mesta sa realizáciu projektu  
v  danom rozsahu  javí  ako  ekonomicky  nezrealizovateľná.  Do  konca  1.  polroku  2015 
pripravíme  posúdenie  jestvujúceho  projektového  návrhu  a  pripravíme  prípadné 
alternatívne riešenie. 

Matej Bučko

16.  Zaujímalo by ma, či aj tento rok ide MsÚ zverejňovať zoznam dlžníkov mesta, lebo zatiaľ som 
tam tento dokument nenašiel.

Odpoveď:   Ing. Beata Farkašová, vedúca  OEM

V zmysle daňového poriadku správca dane, ktorým je obec, môže zverejniť zoznam daňových 
dlžníkov  podľa  stavu  k  31.  decembru  predchádzajúceho  roka,  u  ktorých  úhrnná  výška 
daňových nedoplatkov presiahla u fyzickej osoby 160 eur a u právnickej osoby 1 600 eur. 
Daňový poriadok dáva obci možnosť, nie povinnosť, zverejniť v prvom polroku bežného roka 
zoznamy daňových dlžníkov na webovom sídle príslušnej obce alebo na mieste obvyklom na 
oznamovanie informácií obcou. Mesto Banská Bystrica v tomto roku nevyužije túto možnosť 
a nezverejní zoznam daňových dlžníkov podľa stavu k 31.12.2014. 

17.   Mám interpeláciu na pána konateľa BPM. Zaujímalo by ma, ako to bolo s rozdeľovaním 
nájomných bytov na Severnej, že kto bol členom komisie, ktorá rozhodovala o žiadostiach, taktiež 
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ako postupovala komisia v prípade, že bolo viac uchádzačov, ktorí splnili podmienky a prečo sa 
teda nepoužil žreb, ako to bolo v minulosti?

Odpoveď:  Ing. Ján Šabo,  Bytový podnik mesta s r.o

Pre  spracovanie  zoznamu  uchádzačov  pre  pridelenie  bytu  v zrekonštruovanom  bytovom 
dome na Severnej 5 (bývalá SAV) bola v júny 2014 (ešte počas výstavby) so súhlasom valného 
zhromaždenia odsúhlasená 3-členná komisia v zložení : 2 členovia DR BPM s.r.o. a 1 zástupca 
BPM  s.r.o.  (ved.  technického  úseku).  Zoznam  uchádzačov  sa  spracoval  na  základe 
vyhodnotenia žiadostí podľa podmienok, ktoré rovnako stanovila a schválila DR BPM s.r.o. 
a tieto boli riadne zverejnené a inzerované. Po vyhodnotení komisia zistila, že 21 uchádzačov 
spĺňa všetky stanovené podmienky, ostatní boli zaradení podľa počtu splnených podmienok (4 
resp. 3 z 5-tich ). Takže komisia byty v uvedenom dome nerozdeľovala, len spolu s valným 
zhromaždením  stanovila  poradie  pre  uzatváranie  nájomných  zmlúv  na  základe 
predchádzajúceho  vyhodnotenia.  Čo  sa  týka  prideľovania  bytov  žrebom,  tento  postup 
neschválila  DR BPM s.r.o.  z dôvodu,  že  by reálne  vznikla  diskriminácia  tých uchádzačov, 
ktorí  splnili  všetky stanovené podmienky a byt  by náhodou získal  uchádzač,  resp.  rodina, 
ktorá splnila  napr.  len 3 alebo aj  menej ako tri  z podmienok.  Navyše sa byty podobného 
charakteru  neprideľovali  žrebom  ani  v minulosti  s výnimkou  režimového   bývania  pre 
sociálne slabšie rodiny, aj to len pre dom na Internátnej 12 a len v rokoch 2004 – 2010. Neskôr 
sa znovu prešlo na systém zásluhovosti. Tieto skutočnosti môže potvrdiť Oddelenie sociálnej 
a krízovej intervencie.  

Ing. Igor Kašper

18.  Za akých podmienok, kedy a v akej výške bola vysúťažená služba ohľadom tvorby PHSR 
Koľko doteraz zaplatilo mesto dodávateľovi PHSR a koľko ešte zaplatí na základe zmluvy, príp. 
dodatku? Kto bol víťazom súťaže a kto konkrétne (menovite) tvoril tím tvoriaci dokument PHSR 
mimo pracovníkov mesta?

Odpoveď: Ing. Maroš Hrádela, vedúci ORA

Boli vystavené štyri objednávky, na základe ktorých sa spracováva PHSR 2014 -2020. V roku 
2013 bola vystavená objednávka na  „Analýza vonkajšieho a vnútorného prostredia rozvoja 
mesta  Banská  Bystrica“.  Objednávka  bola  vystavená  na  organizáciu  Servis  dedinám  a 
mikroregiónom,  n.o.,  Pod  Bánošom  80,  Banská  Bystrica  vo  výške  9960,-  Eur.  Druhá 
objednávka  bola  vystavená  na  zabezpečenie  prieskumu  potrieb  obyvateľstva  a  prieskum 
podnikateľského prostredia na Ing. Magdaléna Bernátová, PhD., M.B.Consulting v vo výške 
9890,- Eur. V roku 2014 bola vystavená objednávka na vypracovanie PHSR pre  Ing. arch. 
Peter Rusnák, RP - PROJEKT vo výške 9970 Eur. Na záver bola ešte vystavená objednávka 
na facilitáciu  a  metodické  vedenie,  poskytovanie  konzultácii  a  komunikáciu  s verejnosťou 
počas procesu tvorby PHSR na Ing. Magdalénu Bernátovú, PhD., M.B.Consulting v celkovej 
sume 9950 Eur.  Na základe vystavených objednávok má Mesto BB ešte doplatiť 2970 Eur 
Ing. arch. Peterovi Rusnákovi a 970 Eur Ing. Magdaléne Bernátovej, PhD., M.B.Consulting. V 
zmysle objednávky je spracovateľom Ing. arch. Peter Rusnák - RP projekt a Ing. Bernátová, 
pretože  na nich dvoch boli  vystavené objednávky na facilitáciu a spracovanie  dokumentu 
PHSR.  
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Mgr. Vladimír Pirošík 

19.  Na základe podnetu od obyvateľov obytného domu na ulici Magurská 31 – 35 k zlej situácii so 
statickou dopravou v danej  lokalite  týmto interpelujem vyznačenie,  resp.  obnovu  vodorovného 
dopravného značenie pred uvedeným domom

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Správca  miestnych  komunikácií  obnoví  vodorovné  dopravné  značenie  na  Magurskej 
ulici v roku 2015.

Ing. Lucia Skokanová 

20.   Na  zasadnutí  Občianskej  rady v  marci  vystúpili  občania,  ktorí  upozornili  na  problém na 
Kyjevskom námestí.  V priestore,  kde  sa v  súčasnosti  koná trhový predaj  ovocia  a  zeleniny sa 
združujú bezdomovci. Uvedený priestor býva často znečistený, čo je veľmi nehygienické vzhľadom 
na  charakter  predaja.  Preto  interpelujem Odbor  sociálnych  vecí,  ako  bude  uvedenú  situáciu  s 
takýmito  občanmi  riešiť  a  rovnako  Mestskú  políciu  so  žiadosťou  o  častejšie  kontroly  tohto 
priestoru. 

Odpoveď: Mgr. Karol Langstein, OSV – SKI

Ak  dochádza  k  porušovaniu  verejného  poriadku,  toto  zabezpečuje  resp.  má  oprávnenie 
zasiahnuť  MsP.  Treba  občanom  dať  informáciu  ako  majú  postupovať.  Vo  veci  statusu 
bezdomovca – nie  je  možné niekoho na základe zovňajšku (  aj  keby smrdel,  bol  otrhaný 
nemusí byť bezdomovec – môže sa jednať o asociála s bydliskom – chcem sa len vyhnúť 
paušalizovaniu) identifikovať ako bezdomovca. V rámci Ústavy SR a Európskej Ústavy nie je 
možné obmedzovanie osobnej slobody občana SR ani EÚ, takže nemôžete niekoho len tak 
zobrať a nútiť  mu niečo.  Už veľa rokov spolupracujeme s MsP, ktorá informuje občana, 
ktorý  je  v  núdzi,  o  možnostiach  –  poradenstva,  stravy,  ubytovania.  Je  len  na  ňom,  či 
ponúknuté informácie a pomoc príjme. Možno by sa na trhovisku v rámci Trhového poriadku 
mohli  dať  nejaké  obmedzenia,  ktoré  by  preventívne  eliminovali  nevhodné,  nehygienické 
správania sa osôb a tie z takéhoto priestoru by mohli byť MsP vykázané.

Odpoveď: Ing. Miroslav Bálint, náčelník MsP

Mestská  polícia  vie  o  tomto  probléme  a  vykonávame  tam  zvýšenú  kontrolu  hliadkami  a 
vykonávame aj opatrenia voči zisteným znečisťovateľom.  Máme tam umiestnenú aj kameru 
a pri následnej údržbe sme už požiadali dodávateľa, aby nám ju natočil tak, aby sme mohli 
tieto priestory tržnice monitorovať. Aktívnu účasť na riešení tohoto problému už prejavil aj 
p. Ing. Voskár z fi GAMO, ktorému sme aj odpovedali,  že následná údržba a natočenie v  
rámci  servisnej  zmluvy  bude  vykonaná  v  mesiaci  máj  a  ponúkol  aj  svoju  spoluprácu  na 
skoršom termíne natočenia kamery, čo ale doteraz  nebolo dohodnuté ako. 

Ing. arch. Ľudmila Priehodová 

21.  Stavebný  úrad  mesta  Banská  Bystrica  vydal  zmätočné  stavebné  povolenie  č.  OVZ 
127477/2013/Go, ev. č. 288/2013 zo dňa 20.12.2013 na „Záhradnú chatku na parc. č. 3743/28“ 
v ZO Zelenina II. v Banskej Bystrici. Stavba záhradnej chatky bola povolená ako jednopodlažný 
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objekt  so  suterénom  zapusteným  do  terénu.  Zároveň  sa  v rozhodnutí  popisuje  stavba  ako 
trojpodlažná -    1.PP (vstupné zádverie, kuchynka a kúpeľňa s WC). V 1.NP je denná miestnosť 
(obývačka) a v podkroví sú spálne.  Zároveň v rozhodnutí  o námietkach bolo námietke č.  2 Jána 
Purca  týkajúcej  sa  neprimeranej  výšky záhradnej  chatky v  ZO bolo  vyhovené  a stavebný  úrad 
nariadil  stavebníkovi,  aby zosúladil  projektovú dokumentáciu s  VZN mesta Banská Bystrica č. 
151/2005  k schválenému  Územnému plánu  aglomerácie  Banská  Bystrica,  Zmeny a doplnky X. 
etapa.   Toto  nariadenie  Stavebného  úradu  bolo  v  rozhodnutí  irelevantné,  pretože  v  Zmenách 
a doplnkoch UPN,  X. etapa lokalita ZO Zelenina II. nie je riešená. 
Interpelujem prednostu úradu v akom stave sa nachádza konanie o zmene stavby pred dokončením.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Stavebný úrad vydal stavebné povolenie na základe stavebníkom predloženej dokumentácie. 
Dňa 2.4.2015 bol  doručený návrh na  kolaudáciu  stavby.  Deklarovaný rozsah  vykonaných 
zmien  bude  v  konaní  posúdený  a  navrhnutý  ďalší  postup.  Stavebný  úrad  má  možnosť 
nepodstatné  zmeny  odsúhlasiť  v  kolaudačnom  konaní,  alebo  konanie  preruší  a  vyzve 
stavebníka na predloženie podkladov pre dodatočné povolenie zmeny stavby.

22.    V máji  2014  boli  grafická  aj  textová  časť  ÚPN  Mesta  Banská  Bystrica  predložená  na 
rokovanie MsZ s dátum vypracovania november 2013.
V marci  2015  bola  ako  súčasť  záväznej  časti  ÚPN  predložená  na  schválenie  grafická  časť  s 
dátumom máj 2014. 
Interpelujem riaditeľa UHA: Kto a čo zmenil v grafických prílohách schválených dňa 24.3.2015 po 
vydaní súhlasu na schválenie Okresným úradom?

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Po vydaní  stanoviska podľa §  25  zákona č.50/1976 Zb.  v  znp Okresným úradom Banská 
Bystrica k Návrhu ÚPN M Banská Bystrica grafické prílohy neboli zmenené okrem dátumu v 
rozpiskách, ktorý sa upravoval aktuálne na rokovanie do MsZ. Tým sa nemenil obsah ÚPD.

23   Interpelujem prednostu úradu vo veci popraskaného chodníka a zapáchajúcej kanalizácie na 
Kalinčiakovej ulici.  

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Správca miestnych komunikácií na základe miestneho šetrenia vo veci možného poškodenia 
kanalizácie na Kalinčiakovej ulici v úseku pri bytovom dome č. 17-18 oslovil Stredoslovenskú 
vodárenskú prevádzkovú spoločnosť, a.s.. Podľa vyjadrenia StVPS bola nefunkčná (upchatá) 
prípojka splaškovej  kanalizácie.  Kanalizáciu vyčistili  a  lokálne opravili.  Ďalšie  poškodenie 
kanalizácie nebolo na základe vizuálnej obhliadky nájdené. V prípade opakovania problémov 
prešetria stav kanalizácie monitorovaním kamerou.

24.   Na  základe  prosby  obyvateľov  Moskovskej  ulice  interpelujem  prednostu  mesta  vo  veci 
možnosti úpravy časového režimu práce na stavbe bytového domu Moskovská od 7.hod. do 18.hod. 
a v nedeľu pokoj.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Stavebný úrad nemá kompetencie stanoviť pracovný čas na stavbe.
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PhDr. Marcel Pecník

25.   Interpelujem MsÚ,  aby bolo  v  položke  mestského rozpočtu  2015 pre  školstvo  v  časti  na 
riešenie havarijných stavov ohrozujúcich zdravie žiakov aj riešenie školskej kuchyne na ZŠ J.G. 
Tajovského v Podlaviciach.

Odpoveď: RNDr. Tibor Maťaš, vedúci PS - SUR

V rozpočte na rok 2015 školský úrad navrhoval zaradiť položku, z ktorej by boli financované 
havarijné stavy, ohrozujúce prevádzku školy alebo zdravie žiakov. Vo schválenom rozpočte sa 
takáto položka nakoniec neobjavila.  Pri  prekročení  plánovaných príjmov v rozpočte bude 
možné  tieto  použiť  aj  na  riešenie  stavu  školskej  kuchyne   na  ZŠ  J.G.  Tajovského  v 
Podlaviciach. 

26. Interpelujem   na základe požiadaviek občanov mesta MsÚ s požiadavkou pripraviť možnosť 
osadenia dopravných značiek "slepá ulica" na uliciach Fraňa Kráľa, Ľupčianska a Podjavorinskej v 
BB - Šalková.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Správca  miestnych  komunikácií  (oddelenie  údržby  MK  a  IS)  v  spolupráci  s  cestným 
správnym orgánom zabezpečí  potrebné administratívno-technické opatrenia  (vypracovanie 
návrhu, schvaľovací proces, osadenie) potrebné pre realizáciu doplnenia trvalého DZ na MK. 
Upozorňujeme na možnosť prípadných komplikácií a zvýšených nákladov v prípade, že bude 
nutné osadenie DZ IP 5 (Návesť pred slepou cestou) na ceste III/06635 vo vlastníctve BBSK a 
správe BBRSC a.s. (spolu 6x)

27.  Interpelujem na základe požiadaviek občanov mesta MsÚ vo veci zaradenia obnovy detského 
ihriska s preliezačkami v lokalite Poľná 5 v Radvani do plánu riešenia ihrísk.

Odpoveď: Mgr. Peter Suchý, vedúci PS – OU

Predmetné detské ihrisko sa postupne obnovuje. Vymenené boli poškodené laty na lavičkách, 
následne boli  natreté.  Premiestnila  sa  detská preliezačka „Zemeguľa“.  Vedľa  „Zemegule“ 
bude osadená ďalší herný prvok.

28.   Interpelujem primátora  mesta  so  žiadosťou  o  informáciu,  ako  bolo  naložené  s  písomnou 
žiadosťou SVB a NP Kačica z februára 2015?

Odpoveď:   Mgr. Monika Pastuchová, vedúca PR - KP

Mestu Banská Bystrica bola dňa 13.02.2015 doručená žiadosť vlastníkov bytov a nebytových 
priestorov  bytového  domu  „Kačica“,  Komenského  18/B,  Banská  Bystrica  týkajúca  sa 
rozšírenia  a  opravy  prístupovej  komunikácie  k  tomuto  bytovému  domu,  vybudovania 
chodníka  v  úseku  od  Gymnázia  A.  Sládkoviča  po  bytový  dom  a  doplnenia  verejného 
osvetlenia. Mesto odpovedalo na predmetnú žiadosť listom č. Pr.V- 20524/2015 z 13.03.2015, 
ktorý  bol  adresátovi  SVB a NP „KAČICA“ zaslaný  doporučenou  poštou  dňa  17.03.2015. 
Listová zásielka nebola adresátom prevzatá a od 19.03.2015 bola uložená na hlavnej pošte. Na 
základe podnetu Ing. Copka, člena rady SVB a NP, bola odpoveď odoslaná 24.03.2015 aj 
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elektronickou poštou. Zásielka bola (podľa návratky) z pošty vyzdvihnutá 30.03.2015.

29.  Interpelujem primátora mesta so žiadosťou o riešenie situácie ohľadom nechcenej výsadby 
stromov  -  červených  javorov  na  ulici  Ľupčianska  v  BB  -  Šalková.  Bola  uskutočnená  petícia 
obyvateľov za odstránenie stromov, boli prerokovania i primátorský list s prísľubom riešenia, ak 
bude nesúhlas obyvateľov pretrvávať. Nesúhlas pretrváva, bolo uskutočnené stretnutie s obyvateľmi 
dotknutej časti BB Šalková. Žiadosť o odstránenie stromov pretrváva.

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Javory tatarské (Acer tatricum „Ginala“) v počte 68 ks vysadených na mestských plochách v 
zmysle zákona č. 543/2002 o ochrane prírody a krajiny na Ľupčianskej ulici v mestskej časti  
Šalková, boli samovoľným rezom (čo nie je v interpelácii uvedené) obyvateľov predmetnej 
ulice znehodnotené natoľko, že nie  je možné ich ďalšie  umiestnenie t.j.  presadenie,  keďže 
poškodením, nespĺňajú požadované rastové a tvarové vlastnosti.

Ing. Mgr. Pavol Katreniak 

30.  Intrepelujem sfunkčenie odtoku dažďovej vody na priechodoch pre chodcov na Huštáku – na 
autobusovej zastávke a aj na kruhovom objazdne.

Odpoveď: Ing. Renáta Hláčiková, vedúca PS – UMK

Priamo na priechode pre chodcov na Huštáku sa žiadne uličné vpuste dažďovej kanalizácie 
nenachádzajú. Povrch tejto časti  komunikácie nie  je  vhodne prespádovaný a pri  dažďoch 
vznikajú kaluže priamo na tomto priechode pre chodcov. Najbližšie uličné vpuste k priechodu 
pre  chodcov  budú  prečistené  a  správca  miestnych  komunikácií  zabezpečí  aj  pretlak 
kanalizačného potrubia v termíne do konca mája 2015, čo napomôže zlepšeniu postupného 
odtekania  dažďovej  vody  z  priechodu.  Problém  nefunkčnej  uličnej  vpuste  na  kruhovom 
objazde v mieste odbočenia na ulicu Na Troskách prisľúbil vyriešiť vlastník, resp. správca 
tejto časti komunikácie – EUROPA SC, Na Troskách 25, Banská Bystrica. 

31.  Žiadam o doplnenie Správy hlavného kontrolóra o výsledku následnej finančnej kontroly č. 
16/2014 o  výške  vybraných financií  na  jednotlivých pohrebiskách v jednotlivých rokoch podľa 
tabuľky uvedenej v správe. Prosím tiež doplniť aktuálny počet existujúcich hrobov na jednotlivých 
cintorínoch  a.počty nezaplatených  hrobov podľa  jednotlivých  cintorínov  vo vlastníctve  alebo v 
správe mesta..

Odpoveď: Ing. Ľubomír Bendík, poverený zastupovaním  ZAaRES

Vážený pán poslanec, celá správa hlavného kontrolóra je pre poslancov k dispozícii na Útvare 
hlavného kontrolóra./24strán/ Dopĺňame o údaje ktoré nie sú v nej : 
a/Výška vybraných poplatkov je na str. 20 správy.

b/                                                    Počet hrobov                      nezaplatené
Centrálny cintorín mesta                          943                                 59
Urnový háj                                               1715                                 45
Rímskokatolícky cintorín                       6069                             2060
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32.  Žiadam o zdôvodnenie v Správe hlavného kontrolóra o výsledku následnej finančnej kontroly 
č. 16/2014, ako je možné, že v urnovom háji a centrálnom cintoríne za r. 2012 poklesli výdavky na 
33 € a v r. 2013 na 91 € oproti 14 459 €  uvedených v r. 2011. To sa v urnovom háji a centrálnom 
cintoríne odvtedy nekosilo, nerúbalo, nerevitalizovala zeleň, neodvážal sa odpad, nepolievalo sa, 
nič sa neopravila, neplanírovalo, nerozšírila sa plocha na pochovávanie? Požadujem o doplnenie 
špecifikácie činností uvedených v tabuľke Správy, o zjednotenie kritérií na všetkých cintorínoch a o 
uvedenie príslušných výdavkov.

Odpoveď: Ing. Ľubomír Bendík, poverený zastupovaním  ZAaRES

Odkazujeme Vás na strany 5, 6, 19 ,20 správy hlavného kontrolóra.

33.  Obraciam sa na p. Ing. Ľubomíra Bobáka, konateľa a predsedu predstavenstva MBB, a. s., o 
predloženie informácie o jeho činnosti v MBB, a. s.  za obdobie od 27. 1. 2015 do 24. 3. 2015.

Odpoveď: Ing. Ľubomír Bobák, konateľ a predseda predstavenstva MBB, a.  s

Činnosť predsedu predstavenstva MBB a.s.  –  Ing.  Ľ.  Bobáka za  obdobie od 27.1.2015 do 
24.3.2015.
V uvedenom období  sa uskutočnilo  jedno zasadnutie  predstavenstva MBB a.s.    č.  2/2015 
s nasledovným programom: 

            1.   Otvorenie zasadnutia
2. Uznesenie MsZ v BB č. 9/2015 zo dňa 27.1.2015
3. Dopravné značenie - PPŠ
4.   Žiadosť o sprístupnenie informácie
5.   Spor p. Ďumbala – OU B. Bystrica
6.   Návrh na vyradenie DHIM
7.   Rôzne
8.   Záver

Ďalej v rámci funkcie predsedu predstavenstva: 
- Zastupovanie spoločnosti na rokovaniach a DU  (prebiehajúca kontrola DPH)
- Zastupovanie spoločnosti na kolaudačnom konaní ( inžinierske siete v priemyselnom 

parku)
- Realizácia opráv v NBD, riešenie sťažností nájomníkov
- Organizovanie a vedenie pravidelných porád vedenia spoločnosti
- Rokovania s investormi zo Slovenska, Nemecka, Ukrajiny a Japonska , vypracovanie 

ponúk na predaj pozemkov v priemyselnom parku Šalková
- Príprava MRVZ MBB a.s. a podkladov, ktoré vyplynuli pre spoločnosť MBB a.s. 

z uznesenia MsZ č. 9/2015 zo dňa 27.1.2015
- Príprava podkladov pre výjazdové zasadnutie Vlády SR v Banskej Bystrici
- Príprava územia  pre III. etapu výstavby IS v priemyselnom parku
- Rokovanie s majiteľmi nehnuteľností na Námestí SNP BB – zatraktívnenie Námestia 

SNP
- Audit účtovníctva za rok 2014
- Príprava podkladov pre Výročnú správu MBB a.s. za rok 2014
- Zastupovanie spoločnosti MBB a.s. v spore s majiteľom kina „ Hviezda“
- Realizácia rozhodnutí predstavenstva MBB a.s. zo zasadnutia 1/2015
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- Rokovanie so zástupcami Furni Finish (Bel) – investor v PPŠ
- Rokovanie so zástupcami StVPS a SPP -investície
- Rokovanie so SVP š.p. - protipovodňové opatrenia

Ing. Milan Lichý

34.  Opakujem interpeláciu vo veci odvádzania povrchových a podzemných vôd na Rudelinovej 
ulici v miestnej časti Rudlová. Na interpeláciu z predchádzajúceho zasadnutia zastupiteľstva som 
dostal odpoveď:  „Na dobudovanie kanalizácie a odvádzania povrchových a podzemných vôd je 
potrebné,  aby  dotknutí  obyvatelia  Rudeliniho  ulice  oslovili  Stredoslovenskú  vodárenskú 
spoločnosť.  Mesto Banská Bystrica nie je vlastníkom ani okolitých pozemkov.“  Mám za to,  že 
Mesto nesie spoluzodpovednosť pri riešení týchto problémov. Lokalitu definovali ako mestskú ulicu 
orgány mesta. Mestský stavebný úrad tu vydal stavebné povolenia na výstavbu rodinných domov. 
Na  ulici  sa  nachádzajú  aj  pozemky vo  vlastníctve  Mesta.  Žiadam,  preto  opätovne  o návrh  na 
riešenie tejto záležitosti zo strany Mesta. 

Odpoveď: Ing. Maroš Hrádela, vedúci ORA

Problematika  sa  dotýka  prierezovo  viacerých  odborných oblastí  mesta.  Aj  s  ohľadom na 
obmedzené  rozpočtové  možnosti  mesta  by  bolo  vhodné,  aby  nebolo  mesto  vťahované  do 
nesystémových  riešení  a  preberalo  na  seba,  v  tomto  prípade  aj  zodpovednosť  vlastníka 
pozemku,  ktorý  spôsobom  jeho  používania  spôsobuje  iným  vlastníkom  škody  alebo  ich 
ohrozuje, alebo im znemožňuje riadne využívanie majetku.

35.   Ako bolo plnené uznesenie zastupiteľstva z  28.  10.  2014 číslo 1548/2014 – MsZ, ktorým 
Mestské  zastupiteľstvo  schválilo  obstaranie  zmien  a  doplnkov  územného  plánu,  týkajúcich  sa 
protipovodňových opatrení na území mesta Banská Bystrica bez zámeru výstavby MVE na rieke 
Hron?

Odpoveď:  Ing. arch. Ľubomír Keleman, riaditeľ ÚHA

Zmeny  a  doplnky  Územného  plánu  aglomerácie  Banská  Bystrica  týkajúcich  sa 
protipovodňových opatrení na území mesta Banská Bystrica bez zámeru výstavby MVE na 
rieke  Hron  sa  nezačali  obstarávať  z  dôvodu  riešenia  uvedenej  problematiky  v  novom 
Územnom pláne mesta Banská Bystrica, ktorý bol schválený Mestským zastupiteľstvom dňa 
24.03.2015. Vo VZN mesta Banská Bystrica č.1/2015, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť ÚPN 
M BB je problematika MVE ošetrená odkladom účinnosti tohto VZN v časti  týkajúcej sa 
MVE Iliaš od 1.januára 2018. Súčasne uznesením MsZ č.19/2015-MsZ z 24.marca 2014 v bode 
V.  4)  ukladá  spracovať  a  následne  obstarať  zmeny  a  doplnky  platného  ÚPN  M  Banská 
Bystrica v časti mesta II. Iliaš a V. Kráľová s riešením vylúčenia umiestnenia MVE Iliaš z 
návrhu.

36.  Akým spôsobom si Banská Bystrica pripomenie 760. výročie udelenia mestských privilégií?

Odpoveď:  Mgr. Karin Graciasová Šikulová, vedúca OPM 

Mesto  Banská Bystrica  si  plánuje  toto  výročie  pripomenúť v  rámci  programov Baníckej 
vizitácie (24.-25.7.2015)  a Radvanského jarmoku (10.-13.9.2015).

Odpoveď:  Mgr. Zuzana Kučerová, PR - RA
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Kancelária primátora pri príležitosti výročia udelenia mestských práv, ktorých pripomenutie 
sa  uskutoční  počas  Radvanského  jarmoku,  pripravuje  stretnutie  zahraničných  Slovákov, 
rodákov z Banskej Bystrice. Program stretnutia sa aktuálne koncipuje v súčinnosti s OOCR, 
Metodickým centrom UMB pre Slovákov žijúcich v zahraničí a Úniou Slovákov v zahraničí. V 
priestoroch  historickej  radnice  na  Námestí  SNP sa  pripravuje  výstavy  venovaná  odkazu 
slovanstva a ľudového umenia. Samozrejmou súčasťou osláv sa stanú delegácie partnerských 
miest,  ktoré  tiež  prispejú  do  bohatého  programu  vystúpeniami  svojich  kultúrnych  a 
umeleckých telies. 

Daniel Karas

37.  Chcem vedieť či  na tento bilboard je vydané povolenie vzhľadom na to, že som ich videl 
niekoľko podobných po meste . ( 2 prílohy)

Odpoveď: Ing. arch. Ján Barič, vedúci OVZ

Na uvedené  reklamné  stavby  stavebný  úrad  nevydal  povolenie.  V tejto  veci  stavebný 
úrad začal konať, zvolal štátny stavebný dohľad a ďalej bude postupovať podľa stavebného 
zákona a platnej legislatívy SR. 

 

                                                                                                  Ján Nosko
                                                                                                              primátor mesta
                                                                                                              Banská Bystrica
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